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AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 7/2025 (232) 

 

z mimořádného zasedání Akademického senátu FLKŘ konaného prezenční 

formou dne 19. května 2025 v 15:00 hodin v učebně 184.06 (4NP), 

budova UH1, Studentské náměstí 1532, Uherské Hradiště 

 

Přítomni: 

Členové (abecedně): Ing. Romana Heinzová, Ph.D., Ing. Robert Pekaj, MBA, Jakub Poštolka, 
Ing. Bc. et Bc. Lukáš Snopek, Ph.D., Tereza Srnečková, Ing. Jan 
Strohmandl, Ph.D., Martin Šubrt, Ing. Pavel Tomášek, Ph.D.  

 
Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., Ing. Pavel Taraba, Ph.D., Ing. Jakub 

Rak, Ph.D., Ing. Alena Procházková, MBA  
 
Omluveni: doc. Ing. Pavel Valášek, CSc., Patricie Milotová, Roman Kopeček 
 
 
 
Návrh programu zasedání: 
 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 5. 5. 2025 (předseda AS FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Předložení a projednání Organizačního řádu FLKŘ. 

7. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 9. 6. 2025. 

8. Různé. 

 

 

Bod 1) Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
V 15:00 předseda AS FLKŘ zahájil mimořádné zasedání, jehož termín byl schválen na jednání AS FLKŘ 
dne 5. 5. 2025. Přivítal přítomné a uvedl, že z jednání se řádně omluvili senátoři doc. Valášek, pan Kopeček 
a slečna Milotová, na jednání je tak přítomno 8 členů AS FLKŘ a Senát je usnášeníschopný.  
 
 
Bod 2) Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
Dr. Strohmandl jako předseda AS FLKŘ uvedl, že oproti předběžnému programu, který byl schválen na 
minulém zasedání AS FLKŘ, navrhuje v souladu se zaslanými dokumenty k projednávání následující 
změny v programu: 

• Vypuštění bodu 6) Předložení a projednání Organizačního řádu FLKŘ. Bude předložen na dalším 
jednání v červnu. 
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• Vložení nového bodu 6) Schválení Plánu strategického rozvoje FLKŘ na rok 2025. Dokument byl 
projednán Legislativní komisí AS FLKŘ a připomínky byly zapracovány. 

• Vložení nového bodu 7) Projednání a schválení Časového plánu výuky na akademický rok 
2025/2026. Dokument byl projednán Legislativní komisí a doporučen ke schválení.  

• Vložení nového bodu 8) Předložení rozpisu rozpočtu FLKŘ UTB na rok 2025. Po schválení Rozpisu 
rozpočtu UTB byl zpracován Rozpis rozpočtu FLKŘ na rok 2025 a byl předložen k projednání 
AS FLKŘ. 

• Přečíslování původních bodů 7) a 8) na 9) a 10). 
 
Dr. Snopek se dotázal, zda bude na tomto jednání Organizační řád FLKŘ alespoň představen. 
Dr. Strohmandl odpověděl, že Organizační řád musí být zveřejněn na webu fakulty jako dokument 
k projednávání nejméně 14 dnů před projednáváním, tato lhůta bude dodržena.  
 
Další návrhy na úpravu programu nebyly vzneseny. 
 
Návrh usnesení č. 232/1 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 19. 5. 2025 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 5. 5. 2025 (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a schválení Plánu strategického rozvoje FLKŘ na rok 2025. 
7. Projednání a schválení Časového plánu výuky na akademický rok 2025/2026. 
8. Předložení Rozpisu rozpočtu FLKŘ UTB na rok 2025. 
9. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 9. 6. 2025. 
10. Různé.“ 

 
K hlasování přítomno celkem 8 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 232/1 
„AS FLKŘ schvaluje program jednání AS FLKŘ dne 19. 5. 2025 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 5. 5. 2025 (předseda AS FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Projednání a schválení Plánu strategického rozvoje FLKŘ na rok 2025. 
7. Projednání a schválení Časového plánu výuky na akademický rok 2025/2026. 
8. Předložení Rozpisu rozpočtu FLKŘ UTB na rok 2025. 
9. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 9. 6. 2025. 
10. Různé. 

 
 
Bod 3) Projednání a schválení zápisu z jednání AS FLKŘ dne 5. 5. 2025 (předseda AS FLKŘ). 
Zápis z jednání AS FLKŘ  5. 5. 2025 všichni členové Senátu obdrželi e-mailem, je zveřejněn na webu 
fakulty. Z přítomných neměl nikdo k zápisu připomínky ani návrhy na změnu nebo doplnění.  
 
Návrh usnesení č. 232/2 
„AS FLKŘ schvaluje zápis z jednání AS FLKŘ dne 5. 5. 2025 ve znění, zveřejněném v informačním systému 
fakulty.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 8 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
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Usnesení č. 232/2 
„AS FLKŘ schvaluje zápis z jednání AS FLKŘ dne 5. 5. 2025 ve znění, zveřejněném v informačním 
systému fakulty.“ 
 
 
Bod 4) Informace předsedy AS FLKŘ 

- Na jednání AS UTB dne 6. 5. 2025 byl schválen Rozpis rozpočtu UTB na rok 2025 a také Dodatek 

č. 1 Pravidel rozpočtu UTB pro rok 2025. 

- Na jednáních Ekonomické komise AS UTB byly rektorem UTB představeny možné úpravy 

Mzdového předpisu UTB.  

 

Dr. Snopek doplnil, že poslední jednání Ekonomické komise se konalo 16. 5. 2025, proběhla zde diskuze 

k možným úpravám Mzdového předpisu. Řeší se zejména úpravy mezd THP a také termín, od kdy bude 

nový Mzdový předpis platit, možná varianta je až od února 2026. Do té doby jsou zvažovány jiné možné 

úpravy mezd. Konkrétní varianta úpravy Mzdového předpisu k projednání a schválení AS UTB zatím nebyla 

předložena. 

 
 
Bod 5) Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
prof. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., děkanka 

- Děkani fakult nedostali zatím k plánovaným úpravám Mzdového předpisu žádnou informaci.  

- V pátek 16. 5. 2025 probíhala schůzka děkanů a vedení UTB, na které se projednávaly změny 

Studijního a zkušebního řádu UTB (nutnost změn v souvislosti s novelou zákona o VŠ). Děkani 

projevili zájem zakotvit v tomto dokumentu možnost realizovat ve výjimečných případech online 

výuku.  

- V minulém týdnu proběhla schůzka děkanky s rektorem UTB, týkající se problematiky ukončení 

pracovního poměru Dr. Štefaňa. 

- V rámci výzvy Malé projekty pro velké věci (udržitelnost) obdržela fakulta 80.000,- Kč. Realizace 
projektu je do 31. 10. 2025. Byly stanoveny projektové aktivity, jako například zajištění košů na 
tříděný odpad pro celou fakultu, příprava studie pro živou laboratoř (další část odpočinkové zóny 
před fakultou). 

- Na jednání AS FLKŘ dne 9. 6. 2025 bude představen nový Organizační řád FLKŘ. 
 
Ing. Jakub Rak, Ph.D., proděkan pro pedagogickou činnost 

- Dnešním dnem byly zahájeny na FLKŘ státní závěrečné zkoušky. V prvním týdnu probíhají SZZ 
navazujícího magisterského studia, specializací Ochrana obyvatelstva a Řízení rizik, v dalších 
týdnech pak dle harmonogramu ostatní specializace a studijní programy. 

- Dopoledne zasedla komise k přijímacímu řízení pro navazující magisterský program.  
 

Ing. Pavel Taraba, Ph.D., proděkan pro tvůrčí činnost 
- 14. 5. 2025 proběhlo na fakultě jednání komise Mezinárodního hodnoticího panelu (MEP). 

Dr. Taraba poděkoval všem, kteří se účastnili na přípravě podkladů, organizace tohoto jednání, 
nebo se přímo jednání zúčastnili.  

- K této problematice děkanka fakulty doplnila, že v rámci jednotlivých setkání byly pozitivně 
hodnoceny všechny fakulty, na celkové hodnocení však budou mít vliv nejen proběhlá osobní 
setkání, ale hlavně konkrétní parametry tvůrčí činnosti.  Hodnocení UTB jako takové má významný 
vliv na možnosti ucházet se o některé významné projekty. 

 
Ing. Alena Procházková, MBA, tajemnice fakulty 

- Na dnešní poradě tajemníků fakult byla představena varianta úpravy Mzdového předpisu UTB, ve 

které je průměrné navýšení tarifu cca  12%, nejvyšší navýšení je u pozice odborný asistent. 

Navýšení by mělo být už od 7/2025, a to formou osobního hodnocení, od ledna  2026 by se mělo 

promítnout do tarifů. 
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- Diskutovala se také problematika příspěvků na stravování formou stravenek – nebude realizováno, 

a to ani v letních měsících ve Zlíně (dříve využíváno při uzavření menzy v průběhu letních prázdnin) 

– provoz v hotelu Garni bude zachován i přes léto. 

- Nárok na stravenky v rámci sobotní výuky bude od září 2025. 

- Od 1. 6. 2025 se rozhlasové a televizní poplatky účtují podle počtu zaměstnanců. 

 

 
Bod 6) Projednání a schválení Plánu strategického rozvoje FLKŘ na rok 2025. 
Dr. Snopek jako předseda Legislativní komise AS FLKŘ uvedl, že komise zasedala v plném počtu dne 
12.  5. 2025, připomínky byly zaslány předkladatelce. Tyto byly zapracovány a finální verze dokumentu byla 
zaslána e-mailem členům AS FLKŘ. Komise doporučuje dokument ke schválení.  
 
 Návrh usnesení č. 232/3 
„AS FLKŘ schvaluje Plán strategického rozvoje FLKŘ na rok 2025 v předloženém znění“ 
 
K hlasování přítomno celkem 8 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 232/3 
„AS FLKŘ schvaluje Plán strategického rozvoje FLKŘ na rok 2025 v předloženém znění“ 
 
 
Bod 7) Projednání a schválení Časového plánu výuky na akademický rok 2025/2026. 
Dr. Snopek informoval, že dokument komise projednala rovněž na svém jednání 12. 5.2025, kde byla 
přítomna děkanka fakulty a vedoucí studijního oddělení. Po opravení formálních chyb jej doporučila ke 
schválení. Zápis z jednání komise byl zaslán všem členům AS FLKŘ. 
 
Děkanka fakulty k problematice doplnila, že Časový harmonogram UTB je pro všechny fakulty závazný 
a nebude se upravovat, tuto problematiku řešili rovněž na FaME. Zkoušky pro studenty kombinovaného 
studia je možné vypisovat i v průběhu semestru, vždy však až po ukončení kompletní výuky daného 
předmětu. Takto vypsané termíny nesmí zasahovat do rozvrhované výuky studentů (jiné předměty).  
 
Návrh usnesení č. 232/4 
„AS FLKŘ schvaluje Časový plán výuky na akademický rok 2025/2026 v předloženém znění.“ 
 
K hlasování přítomno celkem 8 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 232/4 
„AS FLKŘ schvaluje Časový plán výuky na akademický rok 2025/2026  v předloženém znění.“ 
 
 
Bod 8) Předložení Rozpisu rozpočtu FLKŘ UTB na rok 2025 
Tajemnice fakulty seznámila přítomné se základními parametry rozpočtu, jedná se o rozpočet vyrovnaný. 
Navýšené jsou částky na osobní náklady (předpokládané navýšení tarifů, nové nástupy, kompenzace za 
končící projekty). Hodnota příspěvku na akreditované studijní programy v roce 2025 je 69 764 tis. Kč, 
příspěvek z DKRVO je 5 344 tis. Kč. V rozpočtu jsou uvedeny i odvody na rektorát. Částky na stavební 
úpravy budou započteny dle stanoveného časového rozložení. 
 
Dr. Strohmandl se dotázal, zda rozpočet reaguje na plánovanou novou organizační strukturu fakulty. 
Tajemnice odpověděl, že ne, dokud není Organizační řád schválen, není možné s ním počítat při přípravě 
rozpočtu. 
 
Rozpis rozpočtu byl postoupen k projednání Ekonomické komisi AS FLKŘ. 
 
 



Č. j.: UTB/25/026783 

 

Zápis AS FLKŘ č. 7/2025 
  Strana 5 (celkem 5) 

Bod 9) Projednání a schválení návrhu programu řádného jednání  AS FLKŘ 9. 6. 2025. 
 
Návrh usnesení č. 232/5 
„AS FLKŘ schvaluje program řádného jednání AS FLKŘ dne 9. 6. 2025 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 
2. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 
3. Projednání a schválení zápisu z mimořádného jednání AS FLKŘ dne 19. 5. 2025 (předseda AS 

FLKŘ). 
4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 
5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 
6. Předložení a projednání Organizačního řádu FLKŘ. 
7. Projednání a schválení Rozpisu rozpočtu FLKŘ pro rok 2025. 
8. Projednání a schválení Výroční zprávy FLKŘ za rok 2024. 
9. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 30. 6. 2025. 
10. Různé.“ 

  
 K hlasování přítomno celkem 8 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 8 proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Usnesení č. 232/5 
„AS FLKŘ schvaluje program řádného jednání AS FLKŘ dne 9. 6. 2025 v následujícím znění: 

1. Zahájení (předseda AS FLKŘ). 

2. Projednání a schválení programu zasedání (předseda AS FLKŘ). 

3. Projednání a schválení zápisu z mimořádného jednání AS FLKŘ dne 19. 5. 2025 (předseda AS 

FLKŘ). 

4. Informace předsedy AS FLKŘ (předseda AS FLKŘ). 

5. Informace děkanky, proděkanů a tajemnice fakulty. 

6. Předložení a projednání Organizačního řádu FLKŘ. 

7. Projednání a schválení Rozpisu rozpočtu FLKŘ pro rok 2025. 

8. Projednání a schválení Výroční zprávy FLKŘ za rok 2024. 

9. Projednání a schválení návrhu programu jednání AS FLKŘ 30. 6. 2025. 

10. Různé.“ 

  

Bod 10) Různé 

- Dr. Tomášek informoval o osvětové činnosti za laboratoř LOST v souvislosti s problematikou 

blížícího se ukončení základní podpory Windows 10: řešení kyberbezpečnosti. Jedná se 

o doporučení možných řešení i s ohledem na dostupné možnosti ze světa open source softwaru. 

Skrze Národní knihovnu byla kontaktována kompletní síť českých knihoven. Upozornění bylo 

prezentováno také v knihovnicky zaměřených periodikách Čtenář a Duha. 

 

Na závěr Dr. Strohmandl popřál studentům hodně úspěchů u SZZ a v 16:04 jednání ukončil. 

 

 

 
Zapsala:            Mgr. Eva Skýbová, tajemnice AS FLKŘ 

Verifikoval:  Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., předseda AS FLKŘ, v. r. 


